
Zápis z 32. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 18. 09. 2013 

 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.05 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Taťána 

Horáková, Lukáš Kápar, Stanislav Korostenský, 

Omluveni:   - 

Neomluveni: - 

Hosté: - 

Občané obce: - 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Jan Dvořák, Stanislav Korostenský 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Kolaudace Multifunkční budovy 

3. Otevření Mateřské školy Cvrček 

4. Doplnění kontejnerů chatová oblast Želízkův mlýn 

5. Různé 

 

Úvodem zasedání zastupitelstva obce, přivítala starostka, obce paní Hana Halamová, 

zastupitele v nových prostorách Multifunkční budovy, jejíž součástí jsou i nové kanceláře a 

zasedací místnosti Obecního úřadu, knihovna, spolkové klubovny a všemi nedočkavě 

očekávaná Mateřská škola. Přítomným zastupitelům poděkovala za podporu při zpracování 

projektu a následné výstavby, včetně získání dotačního titulu. Občanům obce pak za pomoc 

při brigádách, které byly organizovány před započetím stavby během výstavby Tato budova 

se stala důstojným místem pro sídlo Obecního úřadu a setkávání lidí. V neposlední řadě tato 

stavba přispěla i ke zkvalitnění vzhledu Strážkovické návsi. 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Horáková, pí Halamová, p. Kápar, p. Korostenský, Proti: 

nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Dvořák a Stanislav Korostenský 

Hlasování o složení ověřovatelů: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Horáková, pí Halamová, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 10.07.2013. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis jednání zastupitelstva obce Strážkovice č. 31 

ze dne 10.07.2013. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Horáková, pí Halamová, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 



Usnesení bylo přijato 

 

Bod 2. programu: Kolaudace Multifunkční budovy 
Předsedající informovala zastupitelstvo o úspěšném dokončení stavby a kolaudaci 

Multifunkční budovy Strážkovice čp. 78. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí.  

Návrh usnesení 2: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o úspěšném dokončení stavby a 

kolaudaci Multifunkční budovy Strážkovice čp. 78. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Horáková, pí Halamová, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Otevření Mateřské školy Cvrček 

Předsedající informovala zastupitelstvo o otevření Mateřské školy Cvrček. Dne 02.09.2013 

byla otevřena nově vybudovaná mateřská škola v Multifunkční budově. Škola je naplněna 

v počtu 25 dětí, má čtyři zaměstnance, ředitelku, učitelku, kuchařku a školnici. Škola je 

kompletně vybavena nábytkem a základní výbavou hraček. Ředitelka mateřské školy, Alena 

Vitáčková, předložila seznam hraček, které je nutné ještě doplnit. Dále je třeba dokončit 

úpravy pozemku školní zahrady a doplnit ji o herní prvky. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o otevření Mateřské školy 

Cvrček. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Horáková, pí Halamová, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o nutnosti doplnění hraček pro 

mateřskou školu a dokončení úpravy pozemku školní zahrady a o jejím doplnění herními 

prvky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Horáková, pí Halamová, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3c: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zjistit možnosti získání 

dotace na úpravu školní zahrady včetně jejího doplnění o herní prvky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Horáková, pí Halamová, p. 

Kápar, p. Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Doplnění kontejnerů chatová oblast Želízkův mlýn 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost chatového výboru o doplnění dvou kontejnerů na 

komunální odpad v chatové oblasti Želízkův mlýn. Zastupitelstvo žádost projednalo a 

schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové zajistit doplnění kontejnerů 

prostřednictvím svozové firmy Marius Pedersen a.s. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo schvaluje doplnění dvou kontejnerů na komunální odpad 

v chatové oblasti Želízkův mlýn. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Horáková, pí Halamová, p. Kápar, p. 

Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce zajistit doplnění kontejnerů 

prostřednictvím svozové firmy Marius Pedersen a.s. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Horáková, pí Halamová, p. Kápar, p. 

Korostenský, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 



Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Různé 

Do tohoto bodu nebyly zařazeny žádné návrhy 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 17.45 hodin 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy  

Zapisovatel: 


